
Contract No. HY/2014/20 

Central Kowloon Route - Yau Ma Tei West 

18 February 2023 

 

Site Visit to YMTW Contract by HKIE (Civil Division and Logistics & Transportation 

Division) 

The Hong Kong Institution of Engineers (Civil Division and Logistics and Transport Division) 

visited the Central Kowloon Route (CKR) - Yau Ma Tei West (YMTW) project on 18 

February 2023. The Project Team introduced the CKR and YMTW projects to the 

participants and also arranged for the participants to go to the landscaped deck to have 

an overview of connecting bridges and at-grade roads. 

 

 

香港工程師學會（土木分部 與 物流及運輸分部）參觀油麻地西工程 

香港工程師學會 (土木分部 與 物流及運輸分部) 於 2023 年 2月 18 日參觀了中九龍幹線

－油麻地西工程。工程團隊向參加者介紹了中九龍幹線及油麻地西工程，亦安排參加

者從園景平台上遠觀連接橋及低於地面道路等工程項目。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


